
 
 

 

Styremøtereferat  

Tema:  Styremøte Vestlandets Fuglehundklub 

Dato.  Sted:  08.11.2022.  Midtun, Bergen. 

Til stede: Jan O Andersen, Torleif Askeland, Terje Tvedt, Anne Cathrine Wie 

Teams: Ingen 

Referent: Terje 

LØPE NR.  SAK     ANSVARLIG 

 1. Gjennomgang referat fra siste styremøte  
 -Medlemsmøte ifm Os2. Hva trenger Ulrik av utstyr, hva er allerede i Ulvehiet, hva     

må vi evt ta med.  25 påmeldte så langt. 
-Undersøke om det er tidsfrist for å legge inn søknad om utstilling hos NKK. 
Utstillingen er godkjent av raseutvalget i FKF. 
-Vi må intensivere jakten på utstillingsleder og prøveledere for 2023.  
Anders ble bedt om å si NEI hvis han ikke ville være prøveleder for Filefjell 2023. Av 
naturlige årsaker svarte han ikke, og er dermed prøveleder. 
-Treningsterreng annonseres på hjemmeside. Fritt frem til nyttår. Deretter vil vi 
legge inn en eller annen form for kalender-reservasjon, med en symbolsk betaling, 
eks via Vipps. 
Vi sjekker ut om det finnes egnede system for dette. 
Avtale med Dogman annonseres på hjemmeside. 
Referatet ble deretter godkjent 
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 2. Fordeling av aktiviteter  
 Aktivitetsplanen ble gjennomgått, og ansvar fordelt. Vi venter med å legge ut 

aktivitetsplanen til over nyttår. 
Se vedlagte aktivitetsplan 

 

 3. Statutter  
 Forslag til endringer i statuttene for årets hund ble gjennomgått. Forslaget ble 

vedtatt, og legges ut på riktig sted på hjemmesiden.  
Anne Cath 

 4. Moms saken  
 Vi sender inn brev til Skatteetaten som foreslått fra FKF Terje 
 5. Dommerproblem  
 Det har vist seg å være vanskelig å skaffe nok lokale dommere til VFK sine lokale 

arrangement på Stord og Os. Vi sender ut generell info til samtlige dommere der vi 
ber om litt ekstra innsats for å kunne opprettholde våre tradisjonsrike prøver på et 
anstendig nivå, og samtidig avhjelpe prøvelederne. 
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 6.Eventuelt  
 Dommeroppgjør på skogsfuglprøver har vist seg å være noe problematisk da det i 

stadig større grad blir satt opp halvdags partier. Styret har vedtatt, etter konf med 
FKF, å legge til rette for halvdags oppgjør.  Vi lager et eget skjema for dette. 
 
Vi har mye penger på konto, og sjekker muligheten for å kunne benytte 
høyrentekonto. I første omgang rettes en forespørsel til Peter. Hva vet han om 
dette, og hva kan han foreslå. 
 
Vi vurderer om vi skal ta opp tradisjonen med Rugdepokalløp som i gamle dager. 
Blir evt en sak til Generalforsamlingen. 
 
Regelendringer.  Robert må purres om dato for møte via Teams. 
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